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Pitanje postavljeno Visokom sudskom i tužilačkom vijeću BiH – “Da li je Visoko sudsko i 

tužilačko vijeće BiH preduzelo neke mjere povodom objavljivanja inkriminiranih snimaka 

koji su bili na raspolaganju Tužilaštvu i Sudu u Brčkom (četiri audiozapisa prisluškivanih 

telefonskih razgovora bivšeg gradonačelnika Dragana Pajića i predsjednika Osnovnog suda 

Brčko Distrikta Jadranka Grčevića) i da li je Visoko sudsko i tužilačko vijeće BiH ikada 

kontroliralo postupak provođenja posebnih istražnih radnji, postupak uništavanja materijala 

dobivenog provođenjem posebnih istražnih radnji i obavještavanja lica o preduzetim radnjama 

po Zakonu o krivičnom postupku i ako je provođena kontrola, kakvi su njeni rezultati? 
 


